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Zápis z jednání školské rady 

Termín konání 6. června 2024 

Místo konání Na Návsi 5, Babice, PSČ 251 01 

Přítomni 

Členové školské rady:  
JUDr. Peter Andris, Ing. Pavla Šaterová, Mgr. Luděk Michalik, Mgr. Marie Zicháčková, 
Ing. Jana Hromádková, Bc. Lenka Burdová 
 
Omluveni: 0 
 
Hosté:  
Ing. Petra Dobešová, Mgr. Marek Šimoňák, Mgr. Martin Kadeřábek 

 

Program jednání: 

1. Přivítání 
2. Volba zapisovatele 
3. Aktuální informace ze ZŠ 
4. Aktuální informace z gymnázia 
5. Aktuální informace z kolejí 
6. Ostatní podněty 
 
 

1. Přivítání a schválení programu 
Předseda školské rady L. Michalik přivítal přítomné členy školské rady Open Gate a seznámil je 
s programem. 
 
Hlasování  
Pro: P. Andris, P. Šaterová, L. Michalik, M. Zicháčková, J. Hromádková; L.Burdová Proti: 0; Zdržel se: 

0.  Školská rada schválila program jednání školské rady. 
 
 

2. Hlasování o zapisovateli 
Návrhy: Lenka Burdová  
 
Hlasování  
Pro: P. Andris, P. Šaterová, L. Michalik, M. Zicháčková, J. Hromádková; Proti: 0; Zdržel se: L.Burdová 
Školská rada schválila L. Burdovou zapisovatelkou pro dnešní zasedání školské rady. 
 
 

3. Aktuální informace ze ZŠ 

• Proběhly příjímací zkoušky na gymnázium. Celkem 10 dětí ze ŽŠ bude pokračovat na 
gymnázium. Uspělo 16 žáků, na gymnázium jich nastupuje 15. Ostatní budou pokračovat na 
státních nebo jiných soukromých školách.  

• Blíží se odjezd na školy v přírodě  
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• Proběhl tradiční týden oborových prezentací, což bylo vyvrcholením školního roku.  
 

 
4. Aktuální informace z gymnázia  

 

• Proběhly IB i české maturity. Tento rok českou maturitu budou opakovat v září 2 studenti.  

• Během JPZ bylo ze 100 kandidátů přijato 36 studentů do primy. Celkem i s přestupy budeme 
mít historicky nejvíce studentů, a to 313 pro školní rok 24/25. 

• Personální změny:  
- Pan O. Bílý odchází ze školy a jeho seminář Přípravy na příjímací zkoušky bude veden 

externími lektory.  
- Na konci školního roku také odchází pan R. Marks, který bude na pozici IB koordinátora 

nahrazen paní S. Yule a jeho předmět Global Politics bude vyučovat pan L. Chytrý. 
- U výuky francouzského jazyka budeme dva poloviční úvazky paní M. Pasztorové a paní 

P.Trnkové nahrazovat plným úvazkem nové vyučující paní Sukové.  
- Paní R. Hanlon bude vyučovat od nového školního roku na plný úvazek.  
- Výuku IT a Fyziky přebírá po panu D. Lessnerovi pan Šperling, pan Lessner bude 

vyučovat Computer Science.  
- Na plný úvazek pro Tělesnou výchovu nastupuje paní H. Hofrichtová. 

• Dotace MŠMT pro soukromé školy – Science Lab získá nové vybavení díky dotacím.  
 

 
5. Aktuální informace z kolejí 

• V týmu kolejích došlo k personální změně. Novým vedoucím kolejí se od 1. června po M. 
Šimoňákovi stává pan M. Kadeřábek.  

• Od nového školního roku se mění personální obsazení na kolejích. Jedna kolegyně na pozici 

denní vychovatelka odchází v srpnu na mateřskou dovolenou a jedné denní vychovatelce 

v srpnu končí roční smlouva. Z tohoto důvodu budou nastupovat 2 nové denní vychovatelky.  

• Také se mění koncept kolejní recepce, nově budou činnosti recepční vykonávat klouzavě 

jednotliví členové kolejního týmu. 

 
 

6. Ostatní podněty 

• Dotazy od rodičů 
- Paní Šaterová se ptá, zda by byla možnost u oktavánů výuka ČJ pod vedením paní 

Šedivé.  
- Paní Šaterová navrhuje umístit před školou stojan na kola pro širší pneumatiky. Tuto 

možnost probereme do příští školské rady.  
- Pan Andris zmínil stížnosti na kvalitu stravy ve školní jídelně. Vzhledem k 

jinak dlouhodobé spokojenosti s kvalitou stravy ve školní jídelně bylo navrženo, aby 
byla nespokojenost s konkrétním pokrmem nahlášena na místě vedoucímu jídelny. 
Zpětně bohužel nedovedeme posoudit.  

- Pan Andris podotknul, že Letní škola OG měla být oznámena dříve, ačkoli byl zájem, 
rodiče studentů již měli naplánované dovolené. Pro příští rok plánujeme registraci 
spustit již v lednu. 

- Na ZŠ se vyskytl černý kašel. Jedná se o jednotky případů, doporučujeme sledovat 
pokyny Hygienické stanice Hlavního města Prahy. 
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Další setkání školské rady se uskuteční 29.8.2024 od 8:20 v Open Gate. 
 

Zápis vyhotoven v Babicích dne 17. 06. 2024. 

 

.......................................      

Mgr. Luděk Michalik      
předseda školské rady  
 
 
 
 
........................................    

Bc. Lenka Burdová 

členka školské rady a zapisovatelka 


